
College van Burgemeester en Wethouders 

Art. 44 vragen 

Acties t.b.v. hoger opkomst GR Verkiezingen 

Venlo, 28 juli 2022 

 

Geacht College, 

Het is ons allen niet ontgaan dat weer minder burgers de gang naar de stembus wisten te vinden 

tijdens de afgelopen GR Verkiezingen op 16 maart. Een daling ten opzichte van voorgaande  

gemeenteraadsverkiezingen. Burgemeester Scholten verzocht de informerende en formerende 

partijen om hierover afspraken en plannen te maken in het coalitieakkoord. VVD Venlo heeft dit niet 

teruggelezen en vindt het angstvallig stil rondom dit thema. Hiervoor navolgende vragen: 

1. Is het juist dat de burgemeester zijn zorgen heeft geuit over het opkomstpercentage en 
daarvoor aandacht heeft gevraagd aan de formerende partijen? 

2. Is het juist dat hiervoor in de coalitiebesprekingen geen plannen zijn gemaakt en vastgelegd? 
3. Indien bovenstaande vraag 2 met nee word beantwoord, vraagt de VVD-fractie om duiding 

waarom er geen gehoor is gegeven aan de oproep van de Burgemeester.  
4. Is het juist dat de directie van Omroep Venlo (OV) na de Gemeenteraadsverkiezingen, op 24 

maart een mail heeft geschreven, welke o.a. was gericht aan de heer Schatorje, als leider van 
de grootste politieke partij in Venlo, waarin hij aandacht vroeg voor bovengenoemd thema? 

5. Deze mail is door de heer Schatorjé niet beantwoord. De VVD-fractie wil graag weten 
waarom niet. 

6. Waarom is het verzoek van de directie van OV niet gehonoreerd met een afspraak voor een 
gesprek met de Burgemeester, de Gemeentesecretaris en de Griffier waarin OV haar plannen 
kan ontvouwen om de burger beter bij de politiek te betrekken?  

7. Is het college het met VVD-fractie eens dat het afhouden van dergelijke handreikingen niet 
bijdraagt aan het herstel van vertrouwen in de politiek? 

8. In de mail stond duidelijk te lezen dat Omroep Venlo geïnteresseerd is in speerpunten van 
het nieuwe College en de Gemeenteraad. Is het college het met de VVD-fractie eens dat deze 
mail dan ook onder de aandacht gebracht had moeten worden van uw Gemeenteraad? 

9. Wat heeft de heer Schatorjé doen besluiten om deze mail niet met de Gemeenteraad te 
delen? 

10. Volgens onze informatie is in ambtelijk overleg tussen Burgemeester, Gemeentesecretaris en 
Griffier besloten niet op het verzoek van de directie van OV in te gaan omdat “gemiddelde 
kijker/luisteraar van Omroep Venlo niet bij de doelgroep (niet-stemmers/thuisblijvers) 
zouden behoren. De VVD-fractie vraagt u waarop u dit baseert. 

11. Kan het college de VVD-fractie uitvoerig beschrijven welke doelgroep wel kijkt en/of luistert 
naar Omroep Venlo en welke niet? Wat kan OV doen om de laatste groep wel te motiveren 
om te kijken of te luisteren? 

12. Is het college bereid om met een plan te komen om de opkomst bij 
Gemeenteraadsverkiezingen te verhogen en zo ja, welke doelstelling en op welke termijn? 

 

Vertrouwende op een uitvoerige en heldere beantwoording, binnen de daarvoor gestelde termijn. 

 

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 

 

VVD-fractie 

Leon Bastiaans 


